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BESTYRELSESMØDE 

26. august 2024 

Referent: Laila Madsen 

 

1. Godkendelse af referat  

Referatet fra mødet den 27. maj 2024 blev godkendt og er lagt på 

foreningens hjemmeside.  

 

2. Formanden har ordet 

Søen (Dvs. ”teknisk anlæg” ved alléen med kirsebærblomsttræerne) er 

oprenset af kommunen, som den skal med jævne mellemrum for at 

fungere som afvanding af overfladevand.  

 

Igennem sommeren ses der opgravning i området pga. internetkabler. 

Driftsbyen har tilsynet hermed.  

 

Parkeringspladsen på Salvievej opfylder sin funktion, men det er 

tvivlsomt, om parkeringsproblemerne på Salvievej kan blive løst med 

andet end almindelig hensyntagen mellem foreningens medlemmer, 

herunder besøgende.  

 

3. Foreningens økonomi 

Status quo. Kontingentopkrævning og betaling af regninger sker som 

planlagt. Der er et mindre råderum til indkøb af fornøden vedligeholdelse.  

 

4. Foreningens grønne arealer 

Bestyrelsen tilsluttede sig forslag om udskiftning af fodboldmål på grønt 

areal mellem Salvievej og Lavendelvej. Kenneth har undersøgt prisleje og 

taget kontakt til Lavendelvej, der er positivt indstillet i forhold til at splitte 

regningen. Kenneth igangsætter udskiftning af fodboldmål og orienterer 

bestyrelsen herom.  

 

Der er efterhånden kommet styr på jordvolden ved parkeringsarealet på 

Salvievej. Parkeringspladserne på arealet sker med skråparkering, men 

parkering på arealet og vejene bør fortsat ske med mest mulig 

hensyntagen, da parkeringsarealet er begrænset, og vejene er smalle.   

 

Alléen med Kirsebærblomsttræerne (”Hattings Allé) skal fortsat plejes ved 

fjernelse af ukrudt og tilførsel af jord.  

 

Græsarealerne er i orden, mens grusstierne mangler at blive sprøjtet. Der 

bliver fulgt op på dette. Gartneren vil benytte ny maskine, der ”koger” 

plantevæksten væk, så stierne snart igen kommer til at fremstå skarpt.  
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Engblomstarealerne bliver slået i efteråret, og der sker gensåning af 

blomsterfrø. Det er en del af aftalen med gartneren.  

 

I efteråret bliver der sat en dag af til at få malet fodhegn og skur sorte. 

Formanden tager fat i relevante til opgaven.  

 

5. Nyt fra den overordnede grundejerforening 

Bestyrelsen for den overordnede grundejerforening har en gennemgang af 

de grønne arealer med gartneren i forhold til engblomst- og græsarealer.  

 

I september bliver anden etape med udtynding af lysskov (plantebælter) 

påbegyndt. Det ligger et større arbejde forud, da klimaet har givet gode 

vækstbetingelser, og det skal nærmere drøftes om rækkefølge i forhold til 

budget.  

 

Overlevering af arealerne fra kommunen til foreningens drift har været en 

god forretning for kommunen, da udgifterne til driften er større end 

foreningen var forberedt på ved overleveringen for nogle år tilbage.  

 

6. Foreningens hjemmeside 

Sammenskrivning af generalforsamlingsbeslutninger om 

vedtægtsændringer er godkendt er Høje-Taastrup Kommune og bliver lagt 

på foreningens hjemmeside inden årets udgang.  

 

7. Bestyrelsesmanual 

I proces 

 

8. Eventuelt  

 

Næste bestyrelsesmøde er mandag den 28. oktober 2024 kl. 19.30. Laila 

indkalder via Teams.  

 


